
Interpelácia č. 128/2016   
 
10. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 12.12.2016  
 
Ing. Kolesár: 
Mám interpeláciu dotýkajúcu sa mestského kultúrneho strediska. V budove mestského 
kultúrneho strediska boli obnovené výpredajové akcie spotrebného tovaru. Je to, sa tam 
objavovali aj v minulosti, ale pred pár rokmi boli zrušené. Podľa môjho názoru mestské 
kultúrne stredisko má byť stánkom kultúry a nie trhoviskom. Navyše takto mesto podporuje 
priamu konkurenciu miestnym podnikateľom, ktorí vo svojich predajniach platia dane, nájmy, 
energie a sú takýmto spôsobom pripravovaní o zákazníkov a samozrejme aj o vyššie tržby. 
Aký je pán primátor dôvod obnovenia tejto dovolím si povedať, nekultúrnej tradície? Plánuje 
v nej vedenie mesta pokračovať? 
 
PhDr. Čižmár: 
Podľa mojich informácií tieto akcie sú v podobnom režime ako v minulosti, ak máte na mysli 
akcie, ktoré sa konali a mali svoj charitatívny, resp. dobročinný charakter, tak na tom záujem 
mesto má participovať. Išlo o aktivity, ktoré majú možnosť využiť ľudia aj z dôvodu a tu 
zdôrazňujem aj z dôvodu, že takáto príležitosť je postavená hlavne na charitatívnom princípe. 
Takže, pokiaľ máte na mysli akcie z predchádzajúceho týždňa alebo z predchádzajúcich 
dvoch týždňov, ktorá smerovala k tomu, aby sa poskytli dobročinným spôsobom veci 
obyvateľom, ktoré už občania nevyužívajú, tak v tomto prípade nie je dôvod, aby sme 
k takýmto akciám sa stavali  negatívne.  
 
Ing. Kolesár: 
Pán primátor, vôbec som sa nepýtal na charitatívne akcie. Pýtal som sa na výpredajové akcie 
spotrebného tovaru, kde si môžete zakúpiť trenky za 1,20 €, pánsky opasok za 1,05 €, 
izolačnú pásku za 0,25 €, sekeru 500 g za 3,75 €, na toto som sa pýtal, na blšák v mestskom 
kultúrnom stredisku.  
 
PhDr. Čižmár: 
No, ja vám opakujem pán poslanec, že ja si na tieto akcie pamätám aj z minulého obdobia. 
 
Ing. Kolesár: 
Áno, do roku 2012. Od roku 2013 boli zastavené a ja sa pýtam, či budú pokračovať. Ja 
nemám možnosť ovplyvniť ich pokračovanie alebo nepokračovanie. Pýtam sa, nie či boli 
v minulom období? Pýtam sa, či budú v tomto období. 
 
PhDr. Čižmár: 
Toto, čo sa pýtate, bude predmetom pravdepodobne ďalšieho roka. Čiže ak chcete, môžeme 
vás na takúto akciu pozvať. Ak budete mať záujem, ale musíme byť o nej vopred 
informovaní. Ja vám len hovorím, že takéto akcie tu boli aj v predchádzajúcom období.  
 
Ing. Kolesár: 
Prepáčte vážené kolegyne, kolegovia rozumeli ste odpovedi? Ja teda som nerozumel pán 
primátor. Ako asi odpovedáte na inú otázku. Ja sa pýtam, či výpredaj spotrebného tovaru 
v mestskom kultúrnom stredisku bude aj na budúce. Ja sa nenechám pozvať na takú akciu. 
Keď budem chcieť, ja tam prídem. Ja sa pýtam, či bude.  
 



PhDr. Čižmár: 
Pán poslanec, ja vám odpovedám, že teraz momentálne vám presnú odpoveď nedám, či bude 
alebo nebude. Ak bude, bude to rozhodnutie mesta, resp. príslušných zodpovedných 
pracovníkov.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 12.12.2016 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


